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Ние вярваме в Христос
Президент Оукс каза, че ние вярваме в Исус Христос. Той чете много стихове за това, какви неща е говорил Исус през живота Си и когато е посетил нефитите. Трябва да изучаваме словата на Исус, които ще ни напътстват в живота ни.

Това ме учи, че:

Бележки от конференцията

Отново с Исус

Старейшина Стивънсън 

разказа за две момичета, чиято леля е 

починала. Лиса, съпругата на старейшина 

Стивънсън, ги попитала как се чувстват. Те 

били тъжни, но споделили свидетелството 

си с нея. Момичетата знаели, че леля им е 

щастлива и сигурно е при Исус. Вярата в Исус 

Христос и вечният живот ни носят утеха.

Това ме учи, че:

Свидетелство 
в автобуса
Старейшина Корбит 

разказа за една жена, с която говорил в 

автобуса. Тя го попитала защо вярва в Исус 

Христос. Той не знаел как да ѝ отговори. 

После решил да се съсредоточи върху 

най- важното. Старейшина Корбит казал 

на жената, че имаме нужда от Исус, Който 

ни помага да се завърнем при Небесния 

Отец. Ние също можем да споделяме 

свидетелствата си.

Това ме учи, че:

Носене на 
камъни
Сестра Джонсън сподели колко е трудно ежедневието ни, сякаш носим раница, пълна с камъни. Ние носим камъни заради нашите грехове, грубостта на другите и житейските трудности. Исус Христос ни помага да разтоварваме раниците си, ако се обръщаме към Него. Също така можем да помагаме на другите и да правим раниците им по- леки, като се грижим за тях, както би постъпил Исус.

Това ме учи, че:
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